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PROTOKÓŁ NR 9/25 

POSIEDZENIA KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI 

RADY POWIATU W GRYFINIE 

z dnia 25 lutego 2025 r. 

  

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 9:00 i trwało do godz. 10:30 w siedzibie Starostwa  

Powiatowego w Gryfinie ul. Sprzymierzonych 4. W posiedzeniu udział wzięło 3 członków 

komisji (lista obecności - zał. nr 1), Starosta Gryfiński Ewa Dudar, Wicestarosta Gryfiński 

Wojciech Konarski, Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk, Sekretarz Powiatu Magdalena 

Pieczyńska oraz naczelnicy. Posiedzenie otworzyła, stwierdziła kworum i poprowadziła w 

imieniu Przewodniczącego Komisji Remigiusza Rzepczaka Radna Anna Pastuła wybrana 

jednogłośnie na wiceprzewodniczącą komisji na czas nieobecności przewodniczącego. 

Głównym tematem posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów uchwał na IX sesję Rady 

Powiatu w Gryfinie. 

 

Ad. 2 

Porządek obrad 9 posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Gryfinie 

został przedstawiony, stanowi zał. nr 2. 

 

Ad. 3 

Protokół nr 7/25 posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został przyjęty jednogłośnie 

(3 za, 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

Protokół nr 8/25 posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został przyjęty jednogłośnie 

(3 za, 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

 

Ad. 4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na IX sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 

 

 

Od tej chwili w posiedzeniu uczestniczyła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień. 

 

1. Sprawozdanie za 2024 rok z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego zatrudnionych w placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Gryfiński (druk  

nr 6/IX): 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 

powiedziała, że wszyscy radni otrzymali sprawozdanie wraz z częścią opisową. Średnie 

wynagrodzenie dla nauczycieli na wszystkich stopniach awansu zawodowego zostały 

osiągnięte w ustawowych wysokościach a nawet wyższych. W tabelach nr 1 i 2 wskazane są 

poszczególne wielkości. Podsumowując Powiat Gryfiński na wynagrodzenia dla nauczycieli 

wydał ogólnie 27 827 905,46 zł. W tabeli nr 3 wyszczególnione są składniki jakie wchodzą w 

skład wynagrodzenia i procentowy udział poszczególnych składników. Osiągnięte 

wynagrodzenia na poszczególnych stopniach awansu zawodowego ogółem są przekroczeniem 

tych ustawowych wartości. Różnica stanowi 4 569 929,73 zł. Wśród składników 

wynagrodzenia największy udział procentowy mają wynagrodzenia zasadnicze, dalej 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz dodatek za 

wysługę lat. 
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Radny Kamil Frelichowski zapytał, jak wypadamy na tle innych powiatów. 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 

odpowiedziała, że wydział nie prowadzi takiej analizy, ale wie że zdarzają się powiaty, które 

nie osiągają ustawowych średnich wynagrodzeń. U nas średnie wynagrodzenia związane są 

głównie z tym, że część dodatków do wynagrodzeń jest ustalana procentowo od wynagrodzenia 

zasadniczego. Jeżeli zasadnicze wynagrodzenie rośnie to dodatki wtedy też wrastają. Polityka 

kadrowa naszych dyrektorów jest taka, że nie zatrudnia się dodatkowej kadry jeżeli można 

zrealizować zadania w ramach godzin ponadwymiarowych. Ta okoliczność również wpływa 

na osiąganie średnich wynagrodzeń. 

 

Radny Kamil Frelichowski zapytał, czy prowadzimy statystyki lub posiadamy informację, 

średnio w ilu szkołach są zatrudniani nauczyciele. 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 

odpowiedziała, że nie ma uzupełniania etatów. Natomiast jak nauczyciele są zatrudnieni w 

Zespole Szkół Ponadpodstawowych to siłą rzeczy pracują w technikum, liceum, czy szkole 

branżowej.   

 

Starosta Gryfiński Ewa Dudar powiedziała, że zdarza się to, gdy brakuje etatu w jednej 

placówce natomiast my takiej sytuacji u siebie nie mamy. Każda nasza placówka gwarantuje 

etat każdemu nauczycielowi. Oczywiście sporadycznie zdarzają się takie migracje zarobkowe 

nauczycieli związane z brakiem nauczycieli specjalistów. Czasem zdarza się że nauczyciel 

danej specjalności, ale w ramach nadgodzin czy dodatkowego etatu jest zatrudniony w innej 

placówce. W tej chwili już nie ma takiej sytuacji, że nauczyciele pracują w dwóch placówkach, 

raczej w jednej. Od dawna powiat prowadzi politykę taką, że nauczyciele dostają nadgodziny 

w macierzystej placówce, wychodząc z założenia że ma się tego nauczyciela po prostu dla 

siebie. Doszedł dodatkowy problem związany z brakiem młodej kadry nauczycielskiej. 

Obecnie to już jest konieczność, bo nie ma chętnych do pracy w zawodzie nauczyciela  

za oferowane wynagrodzenie. Teraz to wymusza struktura w zawodzie nauczyciela, że są to w 

większości nauczyciele emeryci, którzy dalej pracują. Tendencja się zmieniła.  

 

Posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta 

Lorenowicz-Bień. Od tej chwili w posiedzeniu uczestniczyła Naczelnik Wydziału Ochrony 

Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa Patrycja Gągorek-Iwasyszyn i zdalnie dołączył Wykonawca 

opracowania Wojciech Pająk. 

 

2. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia „Programu 

Ochrony Środowiska dla Powiatu Gryfińskiego na lata 2025-2028 z perspektywą 

do roku 2030” oraz przyjęcia Raportu z realizacji „Programu Ochrony 

Środowiska dla Powiatu Gryfińskiego na lata 2021-2024” za lata 2023-2024 (druk 

nr 7/IX):  

 

Wiceprzewodnicząca komisji Anna Pastuła powiedziała, że informację przedstawi 

wykonawca opracowania Pan Wojciech Pająk, obecna jest również Naczelnik Wydziału 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Pani Patrycja Gągorek-Iwasyszyn.  

 

Wykonawca opracowania Wojciech Pająk powiedział, że pokrótce omówi Program Ochrony 

Środowiska dla Powiatu Gryfińskiego na lata 2025-2028 z perspektywą do roku 2030. 

Obowiązek posiadania aktualnych programów ochrony środowiska nałożony na wszystkie 



3 

 

jednostki samorządu terytorialnego w Polsce wynika bezpośrednio z ustawy Prawo ochrony 

środowiska. Przygotowany program jest kontynuacją poprzedniego programu ochrony 

środowiska dla Powiatu Gryfińskiego który obowiązywał w latach 2021-2024. W związku z 

upływem okresu obowiązywania poprzedniego programu zaszła konieczność jego aktualizacji 

na lata 2025-2028. Program jest dokumentem strategicznym, który ocenia i opisuje stan 

środowiska oraz diagnozuje najważniejsze problemy środowiskowe na terenie powiatu. Na 

podstawie tej diagnozy wskazuje kierunki działań, jakie należy realizować w celu poprawy 

jakości środowiska i poprawy zdiagnozowanych problemów. Program został opracowany 

zgodnie z metodyką opracowaną przez Ministerstwo Środowiska, stanowiącą wytyczne do 

opracowania wojewódzkich, powiatowych i gminnych programów ochrony środowiska. 

Program został pozytywnie zaopiniowany przez Zarząd Województwa Zachodniopomorskiego 

i Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska oraz Państwowego Wojewódzkiego Inspektora 

Sanitarnego. Opracowanie dokumentu zostało poprzedzone przeprowadzoną ankietyzacją i 

pozyskaniem niezbędnych danych od rożnych jednostek i podmiotów, które działają w zakresie 

ochrony środowiska, a których działalność wpływa na stan środowiska na terenie powiatu. Są 

to przede wszystkim dane od Starostwa Powiatowego w Gryfinie, Urzędu Marszałkowskiego, 

Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska, Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska, poszczególnych nadleśnictw, Państwowego Gospodarstwa Wodnego, Wód 

Polskich oraz poszczególnych zarządców i właścicieli infrastruktury komunalnej: dróg, sieci 

gazowej czy sieci wodno-kanalizacyjnej a także pozyskano dane od Zespołu Elektrowni Dolna 

Odra. Program został sporządzony na podstawie udostępnionych danych według stanu na 

październik 2024 r. Stan środowiska na terenie powiatu został opisany w podziale na dziesięć 

obszarów przyszłej interwencji czyli na dziesięć komponentów środowiskowych: ochrona 

klimatu i jakości powietrza, zagrożenia hałasem, pola elektromagnetyczne, gospodarowanie 

wodami, gospodarka wodno-ściekowa, zasoby geologiczne, gleby, gospodarka odpadami, 

zasoby przyrodnicze i zagrożenia poważnymi awariami. Na podstawie dokonanego opisu stanu 

środowiska oraz przeprowadzonej analizy SWOT dla poszczególnych obszarów interwencji 

zidentyfikowano następujące najważniejsze problemy środowiskowe na terenie powiatu, które 

priorytetowo wymagają podjęcia działań naprawczych lub zapobiegawczych w ramach 

niniejszego Programu (kluczowe obszary interwencji): emisja komunalna jako główne źródło 

zanieczyszczeń powietrza, zła jakość wód powierzchniowych, negatywne oddziaływanie 

akustyczne dróg przebiegających przez powiat, silne zagrożenie suszą, występowanie na 

terenie powiatu obszarów szczególnego zagrożenia powodzią, występowanie na terenie 

powiatu miejsc nielegalnej eksploatacji kopalni, niski stopień selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych. Według danych za 2023 rok żadna z gmin na terenie powiatu gryfińskiego nie 

osiągnęła wymaganego 35% poziomu recyklingu odpadów komunalnych. Najwyższy poziom 

osiągnęła gmina Banie tj. 22,6%. W programie przyjęto do realizacji szereg kierunków działań 

z zakresu ochrony poszczególnych komponentów środowiskowych tj. przede wszystkim 

poprawa jakości powietrza w zakresie zmniejszenia powierzchniowej (niskiej) emisji 

zanieczyszczeń, emisji liniowej czyli transportowej i przemysłowej, ograniczenie emisji hałasu 

do środowiska i poprawa stanu klimatu akustycznego w powiecie, ograniczenie negatywnego 

oddziaływania pól elektromagnetycznych, utrzymanie tego promieniowania na dopuszczalnych 

poziomach, adaptacja do zmian klimatu czyli wszelkie działania z zakresu ograniczenia zasięgu 

i skutków zjawisk ekstremalnych jak powodzie, podtopienia i susze, poprawa jakości 

ekosystemów wodnych na terenie powiatu, poprawa funkcjonowania systemu gospodarki 

wodno-ściekowej, ochrona i zrównoważona eksploatacja kopalni, rekultywacja i remediacja 

gleb, osiągnięcie wymaganych prawem poziomów recyklingu odpadów komunalnych, 

systematyczne usuwanie i unieszkodliwianie wyrobów azbestowych, zachowanie lub 

przywrócenie właściwego stanu siedlisk i gatunków, ochrona walorów przyrodniczych terenów 

miejskich i zurbanizowanych, ochrona zasobów leśnych powiatu oraz wzrost lesistości, 
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zmniejszenie zagrożenia oraz minimalizacja skutków w przypadku wystąpienia poważnej 

awarii oraz zagrożeń miejscowych. 

 

Radny Kamil Frelichowski powiedział, że od ponad roku zajmuje się tematem emisji 

dwutlenku siarki z Rafinerii w Schwedt, czy program uwzględnia tę sprawę? 

 

Wykonawca opracowania Wojciech Pająk powiedział, że kwestia Rafinerii w Schwedt i 

oddziaływania transgranicznego w tym dokumencie została opisana w dziale dotyczącym 

ochrony powietrza (str. 31). Musimy mieć na uwadze, że jest to bardzo duży emitor 

zanieczyszczeń, w szczególności dwutlenkiem siarki. Na pewno emisja tych zanieczyszczeń 

będzie wpływała na wyższy poziom zanieczyszczenia w powietrzu. Na terenie powiatu 

gryfińskiego znajduje się stacja monitoringu jakości powietrza w miejscowości Widuchowa, 

która też m.in. monitoruje migrację zanieczyszczeń głównie transgranicznych, czyli stężenia 

dwutlenku siarki w powietrzu. Według badań prowadzonych na tej pomiarowej stacji w latach 

2023-2024 nie wykazywano przekroczeń od dopuszczalnych standardów powietrza ze względu 

na ponadnormatywne stężenia dwutlenkiem siarki. Można powiedzieć, że ten poziom jest w 

normie. Trzeba mieć na uwadze, że na terenie powiatu funkcjonował duży emitent dwutlenku 

siarki w postaci Elektrowni Dolna Odra. Mimo tych dwóch dużych źródeł zanieczyszczeń, 

które się kumulowały w pobliżu powiatu to miarodajne wskaźniki tych dużych przemysłowych 

zanieczyszczeń czyli dwutlenki siarki i dwutlenki azotu nie były odnotowane w przekroczeniu. 

Aczkolwiek na pewno może występować na terenie powiatu stan podwyższony poziomu tego 

tła, tych zanieczyszczeń.  

 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa Patrycja Gągorek-

Iwasyszyn powiedziała, że jest taka teoria, ze punkt pomiarowy w Widuchowej jest za blisko 

usytuowany (ok. 8 km) do odczytu emisji zanieczyszczeń dwutlenkiem siarki. Powstał postulat, 

żeby te punkty pomiarowe zrobić w innych miejscach, żeby rzeczywiście to odzwierciedlało 

emisję tych zanieczyszczeń. 

 

Wykonawca opracowania Wojciech Pająk powiedział, że na tym terenie wiatry są zachodnie, 

czyli z terenu Niemiec w naszym kierunku. Idąc tym tokiem rozumowania to skoro stacja 

monitorująca w Widuchowej nie wyłapuje zanieczyszczeń w zakresie dwutlenku siarki z 

Rafinerii to można powiedzieć, że powiat gryfiński jest za blisko tego zanieczyszczenia, żeby 

opad znajdował się na tym terenie. Trzeba też zaznaczyć, że na terenie województwa są też 

inne stacje monitoringu jakości powietrza. I na tych pozostałych stacjach również nie 

odnotowano na przestrzeni kilku ostatnich lat przekroczeń w zakresie dwutlenku siarki, czy 

tlenkami azotu.     

 

Posiedzenie zdalnie opuścił Wykonawca opracowania Wojciech Pająk. 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(3  za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa Patrycja Gągorek-

Iwasyszyn przekazała odpowiedzi z Ministerstwa Klimatu i Środowiska na pytania radnych  

z zakresu projektu utworzenia Parku Narodowego Doliny Dolnej Odry (zał. nr 3). Naczelnik 

poprosiła o kierowanie ewentualnych zapytań do przekazanego materiału do Biura Rady. 

  

Posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa Patrycja 

Gągorek-Iwasyszyn.  
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3. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdań 

komisji stałych Rady Powiatu w Gryfinie VII kadencji za 2024 r. (druk nr 8/IX): 

 

Sekretarz Powiatu Magdalena Pieczyńska powiedziała, że projekt uchwały wynika z 

obowiązku sprawozdawczego, zapisów z ustawy o samorządzie powiatowym i statutu Powiatu 

Gryfińskiego. Uchwała zawiera sprawozdania z komisji stałych  Rady Powiatu w Gryfinie VII 

kadencji za 2024 r., które zostały przygotowane przez przewodniczących poszczególnych 

komisji i zaakceptowane przez jej członków. 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(3  za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

4. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie VII kadencji z realizacji planu 

kontroli za 2024 r. (druk nr 9/IX): 

 

Sekretarz Powiatu Magdalena Pieczyńska powiedziała, że jest to obowiązek wynikający z 

ustawy o samorządzie powiatowym i zapisów statutu Powiatu Gryfińskiego. Komisja 

Rewizyjna, jako jedna z ważniejszych komisji stałych, przeprowadziła w ubiegłym roku dwa 

działania kontrolne: w zakresie sprawdzenia przebiegu monitorowania realizacji „Powiatowej 

Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Gryfińskim na lata 2023-2029” 

za okres od 2023 r. i w zakresie spełniania standardów w placówkach opiekuńczo-

wychowawczych prowadzonych przez Powiat Gryfiński. Wystąpienia pokontrolne zostały 

doręczone m.in. Przewodniczącemu Rady Powiatu w Gryfinie, który kierował je do 

wiadomości Rady Powiatu. Sprawozdanie zostało przygotowane przez Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej i zaakceptowane przez członków komisji. 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(3  za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

5. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie skargi na Dyrektora Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Gryfinie (druk nr 10/IX): 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(3  za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

Od tej chwili w posiedzeniu uczestniczyła Główny Specjalista Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Gabriela Smolińska. 

 

6. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie na rzecz Powiatu Gryfińskiego, nieruchomości drogowych 

położonych w obrębie ewidencyjnym Troszyn, gmina Mieszkowice oraz Mirowo i 

Witnica, gmina Moryń (druk nr 11/IX): 

 

Główny Specjalista Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego 

Gabriela Smolińska powiedziała, że nieruchomości oznaczone numerami działek: 

- 74/4 o pow. 0,2858 ha, z obrębu Troszyn, gmina Mieszkowice,  

- 50/2 o pow. 0,0673 ha, z obrębu Mirowo, gmina Moryń,  

- 132/1 o pow. 0,0159 ha, z obrębu Witnica, gmina Moryń,  
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stanowią własność Skarbu Państwa - Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. Są zajęte pod 

drogi powiatowe nr 1417Z Mieszkowice-Sitno, 1398Z Przyjezierze-Jelenin i 1412Z Witnica-

Wisław (część jezdni przebiega w granicach działek KOWR). Niezbędne jest zatem ich 

przejęcie na mienie Powiatu Gryfińskiego w celu uregulowania stanu prawnego. Zgodnie  

z przepisami ustawy o gospodarowaniu nieruchomościami Skarbu Państwa Krajowy Ośrodek 

Wsparcia Rolnictwa może w drodze umowy nieodpłatnie przekazać ww. nieruchomości  

na rzecz jednostki samorządu terytorialnego. W związku z tym nabycie nieruchomości  

na mienie powiatu wymaga uzyskania zgody Rady Powiatu. Stąd przygotowany został projekt 

uchwały pod obrady Rady. 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(3  za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

7. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Gryfińskiego, położonej w obrębie 

Gryfino 5, gmina Gryfino (druk nr 12/IX): 

 

Główny Specjalista Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego 

Gabriela Smolińska powiedziała, że nieruchomość zabudowana, oznaczona numerami działek 

77/5 o pow. 0,2863 ha i 77/6 o pow. 0,1338 ha, położona w obrębie ewidencyjnym 5 miasta 

Gryfino, stanowi własność Powiatu Gryfińskiego w trwałym zarządzie Zespołu Szkół 

Specjalnych w Nowym Czarnowie. Zgodnie z zapisami miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, w/w teren przeznaczony jest pod zabudowę usług oświaty, administracji  

i zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej. Przedmiotowa nieruchomość w części 

wykorzystywana była na siedzibę Zespołu Szkół Specjalnych oraz w części na cele 

mieszkaniowe. W związku z tym, że w tej chwili jest niewykorzystywana, bo siedziba została 

przeniesiona do Nowego Czarnowa a lokale mieszkalne zwolnione, została podjęta decyzja  

o przeznaczeniu tej nieruchomości do sprzedaży. W związku z tym potrzebna jest zgoda Rady, 

został przygotowany projekt uchwały w tym zakresie. 

 

Radny Kamil Frelichowski zapytał, na jaką wartość szacujemy sprzedaż tej nieruchomości.  

 

Główny Specjalista Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego 

Gabriela Smolińska powiedziała, że wycena wynosi 1 512 600,00 zł. 

 

Starosta Gryfiński Ewa Dudar dodała, że nieruchomość została wystawiona za 2 miliony 

złotych, ponieważ nie ma już tam mieszkańców. Zobaczymy, czy w ogóle będzie 

zainteresowanie tym przetargiem. Trzeba bardzo dużych nakładów finansowych żeby 

wyremontować ten budynek. Ekspertyza mówi, że stan budynku zagraża bezpieczeństwu i teren 

został oznakowany. Są też inne warianty na gospodarowanie tego miejsca. 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(3  za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

Posiedzenie opuściła Główny Specjalista Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 

Właścicielskiego Gabriela Smolińska. Od tej chwili w posiedzeniu uczestniczył Zastępca 

Naczelnika Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych Marcin Wypchło. 
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8. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia „Strategii IIT  

z modelem struktury funkcjonalno-przestrzennej Partnerstwo Powiatu 

Gryfińskiego”  (druk nr 13/IX). 

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych Marcin 

Wypchło powiedział, że jest to projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia 

„Strategii IIT z modelem struktury funkcjonalno-przestrzennej Partnerstwo Powiatu 

Gryfińskiego”, która stanowi załącznik do uchwały. Jest to dokument, który kończy dwuletni 

okres pracy i niezbędny jest on do tego, aby móc korzystać ze środków Funduszy Europejskich 

dla Pomorza Zachodniego na lata 2021-2027 w części nowego instrumentu terytorialnego o 

nazwie Inny Instrument Terytorialny. Rada Powiatu Gryfińskiego podjęła w dniu 23 lutego 

2023 r. uchwałę Nr XLV/333/2023 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu 

Gryfińskiego do współpracy w ramach Partnerstwa Powiatu Gryfińskiego. Porozumienie 

zawarły gminy: Banie, Cedynia, Chojna, Mieszkowice, Moryń i Widuchowa oraz Powiat 

Gryfiński. Jednym z warunków ustawy o zasadach realizowania zadań finansowanych ze 

środków europejskich w perspektywie finansowej lat 2021-2027 jest przyjęcie strategii 

powołanego Partnerstwa. Strategia ta powstawała z udziałem ekspertów Związku Miast 

Polskich, a jej powstanie poprzedzone było licznymi spotkaniami powołanej grupy roboczej ze 

wszystkich samorządów wchodzących w skład Partnerstwa Powiatu Gryfińskiego. Przyjęcie 

tej strategii wymagane jest przez wszystkie samorządy tj. ich organy stanowiące. Proces już się 

rozpoczął jako pierwsza przyjęła strategię Gmina Widuchowa, dalej są Gmina Banie i Gmina 

Moryń. W wyniku przeprowadzonej diagnozy zidentyfikowano obszary, które wymagają 

interwencji i które wpisują się w priorytety obecnej perspektywy finansowej środków unijnych. 

W przypadku naszego samorządu mamy do realizacji kilka projektów, z czego dwa odbywają 

się w ramach działania pod nazwą Rozwój obszarów innych niż miejskie, w ramach których 

powiat będzie składał wniosek na realizację dwóch ścieżek rowerowych, jedną łączącą trasę 

Zachodnie pojezierze na odcinku Trzcińsko-Zdrój – Siekierki – Moryń, a druga to będzie 

budowa drogi rowerowej w Cedyni. Ponadto Powiat Gryfiński będzie również składał dwa 

wnioski w ramach funduszy na nowoczesne i efektywne szkolnictwo zawodowe i tutaj ZSP w 

Chojnie będzie beneficjentem tych środków. Projekty będą dotyczyły podnoszenia jakości i 

dostępności kształcenia zawodowego oraz projekt dotyczący nowych kwalifikacji i szerokich 

kompetencji – gwarancją przyszłości zawodowej. Ponadto też Powiat Gryfiński wspólnie z 

gminami będzie uczestniczył w realizacji projektu społecznego, gdzie wsparcie będzie opierało 

się na polityce senioralnej, przewidzianą grupą odbiorców usług tego wniosku będą seniorzy z 

poszczególnych gmin. Instytucja zarządzająca czyli Urząd Marszałkowski Województwa 

Zachodniopomorskiego zobligował nas także do przeprowadzenia dla tego projektu strategii – 

strategicznej oceny oddziaływania na środowisko w związku z tym, że klika projektów gmin 

jest na terenach w bliskości form ochrony przyrody, w tym Natura 2000, co trochę opóźniło 

nasze prace i możliwość przyjęcia tej strategii. Ocena środowiskowa była wykonywana od 

sierpnia 2024 r., która zakończyła się pozytywną opinią Regionalnej Dyrekcji Ochrony 

Środowiska z końcem stycznia br. Wszystkim samorządom wchodzącym w skład Partnerstwa 

pozostaje ostatni krok tj. przyjęcie tej strategii. Po przyjęciu tej strategii cała dokumentacja 

wymagana prawem zostanie przekazana instytucji zarządzającej czyli Urzędowi 

Marszałkowskiemu do zaopiniowania. Wówczas będzie można podpisać kontrakt terytorialny, 

składać wnioski i realizować projekty. 

 

Starosta Gryfiński Ewa Dudar powiedziała, że chciałaby zaznaczyć że jest to dwuletnia praca 

za którą chciałaby podziękować Panu Staroście Wojciechowi Konarskiemu i byłemu 

Sekretarzowi Powiatu Panu Andrzejowi Krzemińskiemu za wkład w pracę nad tym zadaniem. 

W tym czasie miały miejsce spotkania, niezwykle ciężkie rozmowy, negocjacje zarówno z 
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młodzieżą, jak i samorządowcami. Praca była wykonana w odpowiednim czasie, dopilnowano 

wszystkich terminów, jak również skonsultowano z instytucjami, w tym z RDOŚ. Udało się to 

wszystko dopiąć i możemy jako powiat mieć swoje Partnerstwo. Strategia jest również ważna 

dla gmin, które nie są w naszym Partnerstwie, ponieważ strategia obejmuje całościowo 

problematykę Powiatu Gryfińskiego. Za tę dwuletnią pracę, przygotowanie dokumentu, który 

będzie skonsumowany w postaci środków, które trafią do naszego powiatu, zarówno na 

zadania, które już wymienił pan naczelnik, ale też i na zadania realizowane przez gminy, 

serdecznie dziękuje. 

 

Wicestarosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że końcowym elementem strategii 

są projekty w które wpisują się obszary, które są teraz realizowane w obecnej perspektywie 

unijnej. Natomiast sama strategia, jako dokument odpowiada na wiele problemów, z jednej 

strony definiuje je, a z drugiej wskazuje co należy zrobić w tym zakresie. Nie wszystkie 

problemy wskazane w strategii są rozwiązywane projektami jw. Zatem jeżeli się pojawią 

programy z różnych innych źródeł to jest to dokument, który włodarze mogą wykorzystywać 

do realizacji innych zadań. Na przykład w ramach tych wszystkich procedur, konsultacji 

społecznych młodzieży wynikła sprawa zdrowia psychicznego. W tej chwili nie ma takiego 

instrumentu, żebyśmy mogli rozwiązywać ten problem w ramach istniejących obszarów. 

Jednakże nie oznacza to, że nie pojawią się programy, m.in. jeżeli ktoś w tym zakresie będzie 

chciał aplikować to będzie miał już dokument, w którym jest to zdiagnozowane. Kolejnym 

tematem jest wykluczenie komunikacyjne związane z dużym obszarem powiatu. Wicestarosta 

dodał, że można znaleźć również wspólne elementy omawianego dzisiaj Programu Ochrony 

Środowiska dla Powiatu Gryfińskiego na lata 2025-2028 z powstałą strategią np. w zakresie 

ścieżek rowerowych a powstanie kolejnych na naszym terenie pozwoli powiatowi utrzymywać 

się na piątym miejscu w ilości posiadanych ścieżek rowerowych w województwie. 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(3  za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

Posiedzenie opuścił Zastępca Naczelnika Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień 

Publicznych Marcin Wypchło. 

 

9. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Gryfińskiego na 2025 rok  (druk nr 14/IX): 

 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk omówiła zmiany budżetu powiatu na 2024 r., zgodnie  

ze szczegółowo opisanym uzasadnieniem do przedmiotowego projektu uchwały. Zmiany do 

budżetu są na wnioski naczelników i dyrektorów jednostek organizacyjnych. Znaczna kwota w 

zmianach, tj.  23 257 133,93 zł wynika z tego, że do projektu budżetu powiat otrzymuje tzw. 

wstępne kwoty z Ministerstwa Finansów, a ten rok jest pierwszym rokiem wyliczenia dla 

wszystkich samorządów dochodów według innej metodologii. Jak przyszły wstępne kwoty, 

były wskazane działy, rozdziały i paragrafy, na których mamy te wydatki, jak również i 

dochody, ale przychodzą też ostateczne kwoty. Po uchwaleniu budżetu państwa i wszystkich 

poprawek do niego, Minister Finansów na koniec stycznia lub początek lutego danego roku 

wysyła do wszystkich samorządów ostateczne kwoty. W naszym przypadku kwoty zostały 

zachowane na tym samym poziomie. Ale Ministerstwo Finansów zwróciło uwagę, że teraz bo 

zmniejszamy dochody i zwiększamy dochody organu, wskazało nam dokładną klasyfikację, że 

zmienił się paragraf na którym mamy ujmować dochody, jak i wydatki. W związku z 

powyższym zmiany są zgodne z pismem z dnia 31 stycznia 2025 r. z sugestią ministerstwa. 

Następnie mamy dwa wnioski z jednostek organizacyjnych, tj. Zespół Szkół 
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Ponadpodstawowych w Chojnie w sprawie wprowadzenia zmian w planie finansowym 

dochodów, wydatków i przychodów dotyczących rozliczenia projektów finansowanych 

środkami Erasmus+ za 2024 rok, jak również Powiatowy Urząd Pracy w Gryfinie w sprawie 

zwiększenia planu finansowego wydatków jednostki dotyczącego projektu „Voucher 

zatrudnieniowy dla powiatu gryfińskiego” finansowanego w ramach Europejskiego Funduszu 

Społecznego Plus oraz zwiększenia planu przychodów budżetu Powiatu Gryfińskiego 

w związku z niewydatkowaniem wszystkich środków zaplanowanych w budżecie roku 2024, 

pewne kwoty nie zostały wydane do końca roku w związku z tym są to środki na 

wyodrębnionych rachunkach, które się sumuje i są to tzw. nasze przychody, niemniej jednak te 

środki, które pozostały z 2024 r. powinny się znaleźć w planie 2025 roku, bo wskazane 

jednostki będą kończyły realizację swoich programów. Są to środki w wysokości 33 197,98 zł, 

z programu Erasmus+, które realizuje ZSP w Chojnie. Jak również środki w wysokości 74 

807,22 zł, program „Voucher zatrudnieniowy dla powiatu gryfińskiego” realizowany przez 

PUP w Gryfinie. Wymienione środki wpłynęły na poniższą zmianę, wynikającą z rozliczenia 

środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy o finansach publicznych i dotacji na 

realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych środków w kwocie 

545 345,20 zł. Decyzją nr 25/2025 Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 22 stycznia 

2025 r. w sprawie zmian w projekcie budżetu środków krajowych Wojewody 

Zachodniopomorskiego z przeznaczeniem na dofinansowanie działalności domów pomocy 

społecznej. Zadanie realizuje Starostwo Powiatowe w Gryfinie – dysponent PCPR w jednych 

domach jest zwiększenie a w innych zmniejszenie. Jest to przeliczenie na mieszkańców domów. 

Następnie decyzją nr 44/2025 Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 4 lutego 2025 r. w 

sprawie zmian w projekcie budżetu środków krajowych Wojewody Zachodniopomorskiego z 

przeznaczeniem na realizację rządowego programu „Dofinansowanie wynagrodzeń 

pracowników jednostek organizacyjnych pomocy społecznej w postaci dodatku 

motywacyjnego na lata 2024-2027”. Rezerwa celowa budżetu państwa poz. 49. Działanie 

13.1.2.1.W Wsparcie finansowe zadań i programów realizacji zadań pomocy społecznej 

(zadania własne, finansowanie - dotacja celowa z budżetu państwa): zwiększa się dochody 3 

443 868,14 zł (Organ) i zwiększa wydatki z podziałem na poszczególne DPS-y. Wnioskiem 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie w sprawie zwiększenia planu 

dochodów Organu z tytułu pomocy finansowej w formie dotacji celowej od Gminy Moryń oraz 

planu wydatków na dofinansowanie bieżącej działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w 

Goszkowie. Zadanie realizuje Starostwo Powiatowe w Gryfinie - dysponent - PCPR, zwiększa 

się dochody i wydatki o 4 000,00 zł, z przeznaczeniem dla Warsztatów w Goszkowie. 

Wnioskiem Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie w sprawie 

uzupełnienia planu finansowego wydatków Starostwa Powiatowego w Gryfinie – dysponent 

PCPR z przeznaczeniem na udzielenie dotacji dla Warsztatów Terapii Zajęciowej w Gryfinie 

(47 uczestników – zwiększenie 7 833,49 zł) oraz w Goszkowie (30 uczestników – zwiększenie 

5 000,10 zł) do wysokości 10% udziału powiatu w kosztach pobytu uczestników warsztatów. 

Środki zostają zabezpieczone z rezerwy ogólnej bieżącej - zwiększa się i zmniejsza wydatki – 

12 833,59 zł. Informacją z Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej o wysokości 

środków Funduszu Pracy na dofinansowanie w 2025 roku kosztów wynagrodzeń zasadniczych, 

o których mowa w przepisach o pracownikach samorządowych oraz składek na ubezpieczenia 

społeczne od wypłaconego dofinansowania do tych wynagrodzeń dla pracowników 

Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie, zwiększa się dochody Organu – 273 251,00 zł i 

zwiększa się wydatki PUP w Gryfinie. Wnioskiem Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Chojnie w sprawie zwiększenia planu finansowego dochodów i wydatków 

z tytułu otrzymanego od towarzystwa ubezpieczeniowego odszkodowania za zalane 

pomieszczenia internatu, zwiększa się dochody i wydatki – 5 114,39 zł. Omówione zmiany 

zostały również wykazane w ujęciu tabelarycznym, zgodnie z załącznikiem nr 1, 2 i 3.  



10 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(3  za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

10. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2025-2039 (druk nr 15/IX). 

 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że zgodnie ze zmianami w budżecie 

dokonano następujących zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Gryfińskiego: 

1. Dochody ogółem zwiększono o 3 830 500,07 zł, z czego dochody bieżące zwiększono  

o 3 830 500,07 zł, a dochody majątkowe nie uległy zmianie. 

2. Wydatki ogółem zwiększono o 3 938 505,27 zł, z czego wydatki bieżące zwiększono  

o 3 938 505,27 zł, a wydatki majątkowe nie uległy zmianie. 

3. Wynik budżetu jest deficytowy i po zmianach wynosi -9 156 662,02 zł. 

Szczegółowe informacje na temat zmian w zakresie dochodów, wydatków i wyniku budżetu  

w roku budżetowym przedstawione zostały w tabeli nr 1 do objaśnień. 

Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego obejmuje również załącznik 

nr 2 w zakresie następujących przedsięwzięć: 

1) Staże bez granic (finansowanie: program Erasmus+) – zmiana w przedsięwzięciu obejmuje 

zwiększenie limitu zobowiązań i limitu wydatków na realizację zadania w roku 

budżetowym o kwotę 1 492,04 zł oraz zmniejszenie łącznych nakładów na realizację 

zadania o kwotę 289,08 zł; 

2) Voucher zatrudnieniowy dla powiatu gryfińskiego (finansowanie: Europejski Fundusz 

Społeczny Plus) – zmiana w przedsięwzięciu w części bieżącej obejmuje zwiększenie 

limitu zobowiązań i limitu wydatków na realizację zadania w roku budżetowym o kwotę 

74 807,22 zł oraz zwiększenie łącznych nakładów na realizację zadania o kwotę 201,84 zł. 

Zmiana w zakresie części majątkowej obejmuje zmniejszenie łącznych nakładów  

na realizację zadania o kwotę 201,84 zł; 

3) Dobra praktyka podstawą wysokich kompetencji zawodowych (finansowanie: program 

Erasmus+) – zmiana w przedsięwzięciu obejmuje zwiększenie limitu zobowiązań i limitu 

wydatków na realizację zadania w roku budżetowym o kwotę 24 318,26 zł  

oraz zmniejszenie łącznych nakładów na realizację zadania o kwotę 21 681,74 zł; 

4) Europejskie standardy edukacji szkolnej źródłem podnoszenia jakości kształcenia, 

wychowania i opieki (finansowanie: program Erasmus+) – zmiana w przedsięwzięciu 

obejmuje zmniejszenie limitu zobowiązań i limitu wydatków na realizację zadania w roku 

budżetowym o kwotę 7 869,04 zł oraz zmniejszenie łącznych nakładów na realizację 

zadania o kwotę 12 577,48 zł; 

5) Prowadzenie Domu Pomocy Społecznej w Moryniu – zmiana w przedsięwzięciu obejmuje 

zwiększenie limitu zobowiązań i limitu wydatków na realizację zadania w roku 

budżetowym o kwotę 1 031 235,32 zł oraz zwiększenie łącznych nakładów na realizację 

zadania o kwotę 1 252 806,42 zł; 

6) Prowadzenie Domu Pomocy Społecznej w Dębcach – zmiana w przedsięwzięciu obejmuje 

zwiększenie limitu zobowiązań i limitu wydatków na realizację zadania w roku 

budżetowym o kwotę 535 974,64 zł oraz zwiększenie łącznych nakładów na realizację 

zadania o kwotę 554 023,56 zł; 

7) Prowadzenie Domu Pomocy Społecznej w Trzcińsku-Zdroju – zmiana w przedsięwzięciu 

obejmuje zwiększenie limitu zobowiązań i limitu wydatków na realizację zadania w roku 

budżetowym o kwotę 751 787,00 zł oraz zwiększenie łącznych nakładów na realizację 

zadania o kwotę 712 252,89 zł; 
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8) Program kompleksowego wsparcia dla rodzin "Za życiem" (finansowanie: dotacja celowa 

z budżetu państwa, porozumienie z MEiN) – zmiana w przedsięwzięciu obejmuje 

zmniejszenie łącznych nakładów na realizację zadania o kwotę 40 836,56 zł. 

Pełen zakres zmian obrazują załączniki nr 1 i 2 do niniejszej uchwały. 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(3  za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 

 

Ad. 5 Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 

 

Radny Huber Krysiak zapytał, czy jest szansa żeby powiat wygospodarował jakąś kwotę. Na 

terenie powiatu gryfińskiego w Państwowej Straży Pożarnej posiadamy podnośnik 

hydrauliczny, który ma już swoje lata i jest jedyny na cały powiat. Dojazd takiego podnośnika 

w rejony gmin Mieszkowie, Cedynia, Trzcińsko-Zdrój, czy Chojna wynosi w granicach nawet 

do 50 minut. Gmina Moryń zabezpieczyła kwotę 700 000 zł w swoim budżecie na zakup 

podnośnika pożarniczego na południe powiatu. Cały koszt zakupu to 1,1 miliona złotych. 

Dodatkowo prawdopodobnie uda się pozyskać środki w wysokości 300 000 zł z tytułu 

ubezpieczenia od ognia, czyli to co firmy ubezpieczeniowe odprowadzają do ochotniczej PSP. 

Tutaj trwają jeszcze rozmowy. Czy byłaby szansa w tym roku z powiatu lub z innych instytucji, 

by wspomóc w wysokości 100 000 zł zakup tego podnośnika na teren powiatu? Radny dodał, 

że w innych powiatach np. myśliborskim są trzy podnośniki, w Szczecinie cztery, w powiecie 

pyrzyckim są dwa. Powiat Gryfiński jest największym powiatem i ma tylko jeden podnośnik. 

Mamy pełne wsparcie od Komendanta Powiatowego PSP kpt. Łempickiego. Radny złoży w tej 

sprawie formalny wniosek o rozpatrzenie takiej możliwości. Na pewno będziemy jeszcze 

próbować  pozyskać środki z zewnętrznych źródeł, prywatnych firm i nadleśnictw. 

 

Starosta Gryfiński Ewa Dudar powiedziała, że zorganizowała spotkanie odnośnie komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej, gdyż było dużo niedomówień i dyskusji. Na 

spotkaniu obecny był Komendant Wojewódzki PSP, Komendant Powiatowy PSP, Wojewoda 

Zachodniopomorski, Burmistrz Gminy i Miasta Gryfino, Starosta Wojciech Konarski i pani 

Sekretarz Magdalena Pieczyńska. W kwestii lokalizacji działki pod komendę jest już 

uzgodnione porozumienie i przygotowywane do podpisania. Chodzi o stary budynek po Policji, 

Starosta dokona zmiany w akcie notarialnym, darowizna będzie z przeznaczeniem na inny cel, 

niż planowana tam szkoła, która zapewne ze względu na wysokie koszty remontu nie udało się 

zrobić. Natomiast Gmina Gryfino ma przekazać działkę w lokalizacji przy rondzie wtedy 

Komenda Wojewódzka będzie mogła próbować w nowym rozdaniu pozyskać środki na 

Komendę Powiatową. Przy okazji początkowo burzliwej dyskusji, pan Starosta Wojciech 

Konarski poruszał ważne zagadnienie dla mieszkańców powiatu gryfińskiego, a mianowicie 

lokalizację, w razie jak nie Gmina Gryfino i nie ma innego rozwiązania, to może jednostka 

ratowniczo-gaśnicza w Chojnie, gdzie bylibyśmy w stanie wygospodarować taki teren. Powiat 

widzi te potrzeby zabezpieczenia południa powiatu, a przede wszystkim faktu, że powiat jest 

obszarowo największy, a dwa ośrodki Gryfino i Chojna powinny w jakiś sposób być 

równoważone poprzez działania również służb w tym zakresie.  

 

Radny Huber Krysiak powiedział, że cena zakupu nowego to 4 miliony złotych. 

 

Starosta Gryfiński Ewa Dudar powiedziała, że wszystkim znany jest budżet powiatu i nasze 

największe problemy. Sprawy nie przesądza, ale Starosta proponuje, aby każda gmina 

partycypowała w kosztach tego zakupu. Tak, jak to jest pozyskiwane na zakup samochodów 
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ratowniczych. Na pewno potrzeba zakupu jest zasadna, ale dochodzą koszty związane z 

serwisowaniem. 

 

Radny Huber Krysiak powiedział, że koszty serwisowe wyliczone są na około 10 tysięcy 

złotych rocznie bierze na siebie Gmina Moryń. Radny dodał, że równolegle dwie inne jednostki 

starają się o pozyskanie środków na zakup podnośnika.   

 

Wicestarosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że jeżeli podnośnik nie będzie nowy 

to należy zwrócić uwagę na żywotność czyli okres dopuszczenia do użytkowania tego sprzętu. 

 

Radny Huber Krysiak powiedział, że zarówno nowy, jak i używany podnośnik co roku jest 

serwisowany, a główny przegląd odbywa się raz na 10 lat. 

 

 

Na tym 9 posiedzenie zakończono o godz. 10.30. 

 

Po odsłuchaniu nagrania protokół sporządziła: 

 

Dominika Konopnicka 

 Przewodniczący Komisji 

 

 Remigiusz Rzepczak 


